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§ 1 O.F.M.Ö. – Ordförande förklarar mötet öppnat

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna förklarade mötet öppnat kl. 18:02.

§ 2 Tid och sätt för mötet

Mötet godkände tid och sätt för det extrainsatta vårterminsmötet.

Mötet ansåg att det var stadgeenligt utlyst.

§ 3 Val av mötesordförande

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna nominerade Victor Rasmussen till mötesordförande.

Mötet beslutade

att välja Victor Rasmussen till mötesordförande.

§ 4 Val av mötessekreterare

Mötesordförande Victor Rasmussen nominerade Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury till
mötessekreterare.

Mötet beslutade

att välja Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury till mötessekreterare.

§ 5 Val av justerare tillika rösträknare tillika omfamnare

Mötesordförande Victor Rasmussen nominerade Axel Bergenfeldt och Samuel Eriksson.

Mötet beslutade

att välja Axel Bergenfeldt samt Samuel Eriksson. till justerare tillika rösträknare tillika
omfamnare.

§ 6 Justering av röstlängden

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna förklarade att rostsystem inte fungerar, istället håller
justerarna koll i ett excelark.

Styrelsepreses Malte Callsen frågade hur många som var i salen, Axel Bergenfeldt bekräftar att
det är fler än 21. Mötet beslutade

att justera röstlängden enligt ovanstående beskrivning.
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§ 7 Adjungeringar

Ingen ville bli adjungerad.

§ 8 Mötesinformation

Mötesordförande Victor Rasmussen föredrog mötesformalian.

§ 9 Godkännande av Mötesordning

Mötesordförande Victor Rasmussen föredrog mötesordningen enligt handlingarna.

mötet beslutade

att Bifalla den föreslagna mötesordningen.

§ 10 Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan visas på projektorn.

Mötet beslutade

att godkänna föredragningslistan som ligger i handlingarna.

§ 11 Meddelanden

Inga meddelanden.

§ 12 Bokslut för 2024

Kassör för verksamhetsåret 2024 Edvin Ahlström föredrog bokslut enligt handlingarna. Edvin
förklarade att resultatet var mycket positivt och i stora drag vad som lett till resultatet.

Styrelsepreses Malte Callsen frågade om värdepapprerna på Avanza. Edvin förkalrade vilken
andel som var vinst.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Mötesordförande Victor Rasmussen presenterade
varje resultatenhets resultat och deras budgeterade resultat.

Theodor Käll frågade varför resultatet på NOL1 var så mycket mer positivt än förväntat.

Mattis Matsson förklarade varför nollningen gick med positivt resultat.

Erik Mällroth Franzén frågade varför studierådet går med vinst.

Mötesordförande Victor Rasmussen gav en snabb genomgång av resultatenheten STU1.

Mötet beslutade

att godkänna bokslutet och lägga densamma till handlingarna.

§ 13 Revisionsberättelse för 2024

Revisorerna kunde inte närvara, Mötessekreterare Samin Ahmed Chowdhury läste upp revisions-
berättelsen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att godkänna revisionsberättelsen och lägga densamma till handlingarna.

§ 14 Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen 2024

Mötesordförande Victor Rasmussen avgick som mötesordförande.

Mötessekreterare Samin Ahmed Chowdhury nominerade Lukas Andersson, Lukas godtog nomi-



Protokoll: extrainsatt vårterminsmöte 2025 Sida 4 av 10

neringen.

Mötet beslutade

att välja Lukas Andersson till mötesordförande.

Mötet beslutade

att godkänna ansvarsfrihet för styrelsen 2024.

§ 15 Bokslutsdisposition för 2024

Mötesordförande Lukas Andersson avgick som mötesordförande.

Victor Rasmussen kandiderade och Vic Kowalik nominerade Lukas Andersson, som inte godtog
nomineringen.

Mötet beslutade

att välja Victor Rasmussen till mötesordförande.

Mötesordförande Victor Rasmussen säger "I’m back BITCHES!!".

Edvin Ahlström föredrog bokslutsdispositionen enligt handlingarna.

Mötet beslutade

att godkänna bokslutsdispositionen för 2024 och lägga densamma till handlingarna.

§ 16 Redovisning av nyttjande av fonder 2024

Edvin Ahlström redovisade nyttjandet av fonderna under 2024.

Redovisningen som bifogades i handlingarna var fel.

Korrekt redovisning visades på projektorn.

Mötet beslutade

att godkänna redovisningen och lägga densamma till handlingarna.

Pontus Thuresson yrkade på att flytta §19.1 val av styrelseledamot till innan §17 Propositioner.

Styrelsepreses Malte Callsen frågade om någon har koll på någon annan som avser att kandidera.

Mötet beslutade

att flytta §19.1 val av styrelseledamot till innan §17 Propositioner.

Mötet går till §19.1 .

§ 17 Propositioner

Mötet återgick hit efter §19.1.

Styrelsepreses Malte Callsen presenterade hur styrelsen arbetat fram propositionerna som
lagts fram till mötet.
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§ 17.1 Proposition angående att Malte fixar sitt misslyckade yrkande om nyckelpigor och funktionärs-
medaljen

Styrelsepreses Malte Callsen presenterade propositionen enligt handlingarna. Malte förkal-
rade nackdelarna med yrkandet som bifölls under VT25 och yrkar därför på denna nya
formulering

Jonathan Malmquist frågade om omskrivelsen kan misstolkas.

Styrelsepreses Malte Callsen förkalrade att ordförandes tolkningsföreträde är en fördel.

Mötet beslutade

att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att bifalla propositionen.

§ 17.2 Proposition angående Policy för sektionsmöten

Styrelsepreses Malte Callsen förkalrade att den återemitterade proppen ej är färdig.

Styrelsepreses Malte Callsen yrkar på

att återremittera propositionen.

Mötet beslutade

att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att återremittera propositionen till styrelsen.

Styrelseledamot Vilma Blidner yrkade på att ajourneraa mötet kl 19:22 till 19:30.

Mötet beslutade

att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att ajournera mötet till 19:30.

Mötet återupptas 19:31.

§ 18 Motioner

Styrelsepreses Malte Callsen presenterade vad en motion är samt hur styrelsen arbetat
med motionssvar.

§ 18.1 Motion för undantag av arbetsgruppen erMat & laska från punkt 5.1 gällande vegetarisk mat
i sektionens policy för hållbarhet

Motionär Wilhelm Branzell föredrog motionen enligt handlingarna.

Pontus Lindberg frågade om arbetsgruppen behöver en skrivelse i policy för hållbarhet.

Wilhelm förkalrade att styrelsen rekommenderade att han inte skriver in det i policyn.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury sade att skrivelse kan stå i arbetsplanen istäl-
let.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna föredrar styrelsens motionssvar enligt handling-
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arna.

Jacob Hoas lyfte att motionsförslaget följer andan av hållabrhetspolicyn.

Erik Nord frågar om undantaget spelar någon roll då arbetsgruppen i stor utsträckning
kommer finansiera sig själv.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury savrar att internevent inte regleras men sek-
tionsalmänna evenemang måste lyda sektionens styrdokument om undantag inte bevijas.

Mötet beslutade

att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att avslå motionen i dess helhet.

§ 19 Funktionärsval

Vic Kowalik förklarade hur valberedningen jobbat.

Mötet kom hit innan punkt §17.

§ 19.1 Styrelseledamot

Valberedningen nominerar Rebecka Eldh, Rebecka godtog nominering.

Rebecka Eldh presenterade sig, Valberedningen pläderade.

Mötet beslutade

att att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att välja Rebecka Eldh till styrelseledamot för skolåret 25/26.

Mötet återgick till §17.

§ 19.2 Revisorsuppleant (halvår)

Mötet återgick hit efter §18.1.

Mötet beslutade

att vakantsätta posten Revisorsuppleant.

§ 19.3 Valberedningsledamot

Ludwig Wadenbäck kandiderade.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna nominerar Pontus Lindberg, Pontus godtar inte.

Pontus Lindberg nominerar Magdalena Ohlsson, Magdalena godtar inte.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna nominerar Erik Mällroth Franzén, Erik godtar
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inte.

Erik Mällroth franzén nominerar Erik Nord, Erik Nord godtar inte.

Styrelseledamot Elina Kazemi nominerar Lukas Andersson, Lukas godtar inte.

Mötesordförande Victor Rasmussen drog en hannes, d.v.s hävdar att 7+3 är 11 då han
skulle förklara att golvkandidaturer tillåter för en 3 minuter längre presentation än vid
vanliga kandidaturer.

Ludwig presenterade sig.

Mötet beslutade

att ta beslut per acklamation.

Mötet beslutade per acklamation

att välja Ludwig Wadenbäck till valberedningsledamot för skolåret 25/26.

§ 19.4 Sammankallande valberedningsledamot

Pontus Thuresson berättar att Niamh Mcmullin vill vara sammankallande valberednings-
ledamot.

Pontus nominerar Niamh Mcmullin, Styrelseledamot August Melin Skogum visar att Ni-
amh godtar på skrift.

Mötet beslutade per acklamation

att välja Niamh Mcmullin till sammankallande valberedningsledamot.

§ 19.5 Valberedningssuppleant

Erik mällroth franzén nominerade Pontus Thuresson som inte godtog nominering.

Hannes Lövholm nominerade Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury som inte godtog
nominering.

Pontus linberg nominerade Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna som inte godtog
nominering.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury nominerade Hannes Lövholm som inte godtog
nomineringen.

Erik Mällroth Franzén nominerade Alva Rosberg som inte godtog nomineringen.

Styrelseledamot Elina Kazemi nominerade Magdalena Ohlsson som inte godtog nomine-
ringen.

Styrelsepreses Malte Callsen nominerade Maagdalena Ohlsson och Pontus Lindberg, ingen
godtog nomineringen.

Alicia Ahlgren nominerade Pontus Lindberg som inte godtog nomineringen.

Magdalena Ohlsson nominerade Styrelseledamot August Melin Skogum som inte godtog.

Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury nominerade Ada Parén som inte godtog.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna nominerade Isabella Bearwaldt som inte godtog.

Erik nord nominerar kungen, som inte svarade.

Mötet beslutar

att vakantsätta posten Valberedningsuppleant.
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§ 19.6 Jubeldespot

Styrelseledamot Elina Kazemi nominerar Lukas Andersson, Lukas godtog inte.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna nominerar Magdalena Ohlsson, Magdalena god-
tog inte.

Styrelsepreses Malte Callsen nominerar Lukas Andersson, Lukas godtog inte

Hannes Lövholm nominerar Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Magdalena
Ohlsson i grupp, Samin och Magdalena godtog inte.

Magdalena Ohlsson nominerar Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Victor
Rasmussen, Samin och Victor Rasmussen godtog inte.

Styrelseledamot Elina Kazemi nominerar Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och
Hannes Lövholm, Samin och Hannes Lövholm godtog inte.

Mattis Matsson nominerar Victor Liedberg och Hannes Lövholm, Victor Liedberg och
Hannes Lövholm godtog inte.

Vilma Blidner nominerar Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhurys förstfödda barn,
den nominerade hade inte förmågan att godta nomineringen.

Mattis Matsson frågar vad som sker om vi inte har en jubeldespot.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna förklarar att jubileumskomittén jobbar själv-
ständigt med ledning av ordförande då jubeldespot är vakant. Mötesordförande Victor
Rasmussen förklarar att det kanske inte blir något jubileum.

Jakob Hoas nominerar Lukas Andersson, Lukas godtog inte

Ada Parén nominerar Styrelseledamot Elina Kazemi och Lukas Andersson, Styrelseleda-
mot Elina Kazemi och Lukas Andersson godtog inte

Mattis Matsson och Alma Holmgren kandiderar

Mattis Matsson och Alma Holmgren drar tillbaka sin kandidatur.

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna yrkar på ajournera i 15 minuter till 20:36

Mötet beslutar

att ajourneraa mötet till 20:36.

Mötet återupptas 20:36.

§ 19.7 Studierådsordförande för teknisk fysik

Erik Mällroth Franzén kandiderar.

Erik presenterar sig.

mötet beslutar

att ta beslut per acklamation.

mötet beslutar per acklamation

att välja Erik Mällroth Franzén till studierådsordförande för teknisk fysik skolåret
25/26.

§ 20 Övriga frågor

Pontus Thuresson frågor om någon vill bli valberedningsledamot.
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§ 21 Frågan om :s förträfflighet

Någon yrkar på att Samins förstfödda barn ska bli hedersmedlem, förslaget får avslag.

Någon annan yrkar på att Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Mötesordförande
Victor Rasmussen byter hatt, förslaget bifölls.

En annan yrkar på att Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Mötesordförande
Victor Rasmussen byter skor, bifall.

Styrelsepreses Malte Callsen yrkar på att Styrelsepreses Malte Callsen tar klubban, avslag.

En fotälskare yrkade på att Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury och Mötesordförande
Victor Rasmussen byter strumpor, förslaget får avslag.

Erik Nord yrkade på ordförande freestyle, bifall. Styrelseledamot Samin Ahmed Chowdhury
yrkade på att Erik Nord beatboxar, bifall

Ordförande Ester Hagberg Kuylenstierna yrkade, under freestyle

att F är bäst

förslaget får bifall.

§ 22 MOFMA - mötesordförande förklarar mötet avslutat

Mötesordförande Victor Rasmussen förklarade mötet avslutat klockan 20:58 den 9:e april.

I -sektionen och dess medlemmars tjänst

Victor Rasmussen
Mötesordförande

Samin Ahmed Chowdhury
mötessekreterare

Axel Bergenfeldt
Justerare

Samuel Eriksson
Justerare
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Justerad Röstlängd

Namn Närvaro

Axel Bergenfeldt §1 - kom in, §23 - gick ut
Ester Hagberg Kuylensti-
erna

§1 - kom in, §23 - gick ut

August Melin Skogum §1 - kom in, §23 - gick ut
Pontus Thuresson §1 - kom in, §23 - gick ut
Malte Callsen §1 - kom in, §23 - gick ut
Anton Sundström §1 - kom in, §23 - gick ut
Vilma Blidner §1 - kom in, §23 - gick ut
Elina Kazemi §1 - kom in, §23 - gick ut
Samin Ahmed Chowdhury §1 - kom in, §23 - gick ut
Alva Rosberg §1 - kom in, §23 - gick ut
Torild Källqvist Lidman §1 - kom in, §19.3 - gick ut
Samuel Eriksson §1 - kom in, §23 - gick ut
Edvin Ahlström §1 - kom in, §19.2 - gick ut
Alicia Ahlgren §1 - kom in, §23 - gick ut
Pontus Lindberg §1 - kom in, §23 - gick ut
Magdalenda Ohlsson §1 - kom in, §23 - gick ut
Erik Mällroth Franzén §1 - kom in, §23 - gick ut
Isabella Brearwaldt §1 - kom in, §23 - gick ut
Jonathan Malmquist §1 - kom in, §23 - gick ut
Theodor Käll §1 - kom in, §19.3 - gick ut
Hanna Lindström §1 - kom in, §23 - gick ut
Lukas Andersson §1 - kom in, §23 - gick ut
Ellen Boström §1 - kom in, §18 - gick ut
Ada Parén §1 - kom in, §23 - gick ut
Erik Nord §1 - kom in, §23 - gick ut
Sixten Georgsson §1 - kom in, §13 - gick ut
Erik Fredriksson §1 - kom in, §23 - gick ut
Hannes Lövholm §1 - kom in, §23 - gick ut
Vic Kowalik §1 - kom in, §23 - gick ut
Alma Holmgren §1 - kom in, §23 - gick ut
Mattis Mattsson §1 - kom in, §23 - gick ut
Lovisa Verselius §1 - kom in, §23 - gick ut
Victor Rasmussen §1 - kom in, §23 - gick ut
Hilding Andersson §7 - kom in, §19.2 - gick ut
Wilhelm Branzell §8 - kom in, §17 - kom in, §18.1 - kom in, §16 - gick ut, §18

- gick ut, §19.3 - gick ut
Ludvig Wadenbäck §12 - kom in, §23 - gick ut
Jacob Hoas §15 - kom in, §19.6 - gick ut
Emil Fredriksson §18 - kom in, §19.3 - gick ut
Rebecka Eldh §19 - kom in, §19.2 - gick ut


